
 
 

Vedrørende  

Skolebestyrelsesmøde 
 

Fakta om mødet 
Mødetidspunkt: 17.00-20.00 

Mødested: Konferencerummet Engstrandskolen 

Referent: Ledelsen 

 
Dagsorden 
 

1. Velkommen 

Gennemgang af referat fra seneste møde i skolebestyrelsen 

 

2. Opfølgning på forældremøder 

Orientering og drøftelse 

 

Referat:  

Det gik fint. Det var forskel på fremmødet på de forskellige forældremøder. 

Forældremøderne bør annonceres bedre og tidligere. Måske er det placeret for tidligt 

på året. Der skal laves en kalenderinvitation i aula, så vi ved hvem der deltager og 

hvem der ikke kommer. Vi vil gerne udvikle på konceptet ”forældremøde” så det kunne 

gøres mere spændende og relevant for forældrene og skolen. Det bliver modtaget 

positivt, at repræsentanter fra skolebestyrelsen siger lidt på forældremøderne. 

 

3. Proces for arbejdet med sundhedsprincip 

Orientering, drøftelse og beslutning 

 

Bilag:  Procesplan sundhedsprincip 

 

Referat:  

Elevrådet har ønsket at det første princip som SB arbejder med, skal være et 

sundhedsprincip. Der blev gennemgået en procesplan, som inddrager personale, 

MED, SB og der var kommentarer/in-put: Ikke regler for hvad man har med på 

madpakken. Opfordre til at man har madpakke med, mad nok med-også til en lang 
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dag. Ingen energidrik. Hvad er personalets handlemuligheder når anbefalingerne 

overtrædes? Hvis man gerne vil have sin chips/sodavand etc. tilbage, så skal 

forældrene komme efter det. Opfordre til den sunde stil fremfor en straf. Hvad betyder 

det for skolen at eleverne drikker/spiser/ gør noget der er usundt?  

Hvordan kan man inddrage eleverne i arbejdet med sundhedsprincippet. 

Kan man lave en projektuge, hvor man arbejder med sundhed. Vælge klogt- hvad er 

sundt og hvad er ikke sundt? Når man forlader skolen, må man ikke tage usunde ting 

med tilbage. Bevægelsesvejlederne vil også gerne inddrages. 

Lær din krop at kende- skal det også være med i et sundhedsprincip? 

Procesplanen revideres på baggrund af in-put fra SB. 

 

 

4. Forældretilfredshedsundersøgelse 2023 

Orientering og drøftelse 

 

Bilag:  Forældretilfredshed Landsplan, Hvidovre og Engstrandskolen 

 Indsatsplan forældretilfredshed 2023 

 

Referat:  

Fremlæggelse af indsatsplan, hvad der på baggrund af undersøgelsen er meningsfuldt 

at arbejde videre med.  

 

 

5. National trivselsundersøgelse og arbejdet med trivselsindsatser 

Orientering og drøftelse 

 

Bilag:  Skolerapport 0-3. årgang og Skolerapport 4.-9. årgang 

 

Referat  

Der laves handleplaner for 2-3 områder som er relevant for årgangen og 

klassen. Næste år overvejer vi at købe en datapakke, som er lettere 

tilgængelig for personalet at arbejde med. Resultaterne af undersøgelsen er 

svære at arbejde med, da der er mange emner man kan tage fat på.  

 

6. Undervisningsmiljøundersøgelse 

Orientering og drøftelse 

 

Bilag:  UMV skoleoverblik 2023-2024 

 

Referat: 

Der er uddannet elever fra DCUM i at lave undervisningsmiljøundersøgelse. Der skal 

undersøge elevernes fysiske miljø. Der er interessant, at eleverne inddrages i deres 

eget miljøundersøgelse, så de kan blive engageret og dele ansvaret for skolens miljø. 

 

 

7. Meddelelsesbogen – evaluering 

Orientering og drøftelse 

 

Bilag:  Vejledning til personalet 

 Vejledning til hjemmet 
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Referat:  

Ledelsen bringer punktet meddelelsesbogen op på møderækken for de 

teamansvarlige. Hvordan bruges meddelelsesbogen i de respektive klasser. Vi ser det 

igennem- er der givet ”synlig for forældre” 

 

8. Skolebestyrelsens arbejde kommende skoleår – årshjul  

Drøftelse og revidering 

 

Bilag:  Årshjul for arbejdet i Skolebestyrelsen 

 

9. Skolens økonomi  

Fast punkt til orientering 

 

Referat:  

Skolens økonomi er fortsat udfordret. Vi har lige modtaget omkring 400.000 kr i FI for 

resten af dette kalenderår og ca. 200.000 kr. for kommende Samlet set har vi på 

nuværende tidspunkt et underskud på ca. 2.500.000 kr. Hvordan det ser i de næste 

par år, er svært at spå om, men det kommer sikkert til at se bedre ud, Men vi skal 

forvente at gå ud af året med et underskud omkring 2-2.500.000 kr.  

 

10. Skolens elevtal  

Fast punkt til orientering 

 

512 elever pr. 12. september 2024 

 

 

11. Trivsel  

Fast punkt til orientering    

 

Referat: 

• 5. årgang er stadigvæk i gang med deres trivselsprojekt. Gode 

tilbagemeldinger indtil videre. 

• 2. årgang der er også her gang i en ekstra indsats for at styrke trivslen. Der er 

også fokus på kommunikationen omkring de forskellige indsatser.  

 

12. Nyt fra:  

a. SKOK 

Referat: Der er ikke afholdt møde endnu 

 

b. Ledelsen  

Referat: Intet til dette punkt: 

 

c. Medarbejdere 

Referat: Tidspunkt og info om fælles socialarrangement i SFO skal tidligere ud 

og tydeligere ud. Kan der sendes et velkomstbrev ud med foto af personalet i 

SFO, så forældrene kan genkende personalet. 

 

d. Elevrådet 

Referat: Fælleselevrådet deltog i børnefolkemøde i Valby Parken. 

 

e. Udvalg 

Referat: Intet til dette punkt: 
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Eventuelt  

 

Referat: 

• Kommer der en høstfest i SFO’en i år? Svar: Ja :-) 

• Hvordan fungerer det med tilsyn i pauserne- er der fokus på at håndtere og 

forebygge konflikter? Svar: Der er afsat lidt ekstra ressourcer til gårdvagter og der 

er afsat en del ressourcer til voksenstyrede aktiviteter i det store frikvarter. Det 

håber vi vil være medvirkende til at skabe bedre trivsel i frikvarteret.  
 

 

Lukket dagsorden  
Der skrives ikke referat til punkter på den lukkede dagsorden 

 

1. Personalerelateret  

a. Opsigelser  

b. Ansættelser 

c. Fravær 

 

Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 
 

 


